

**FOURTH SUNDAY OF ADVENT / QUATRIÈME DIMANCHE DE L'AVENT**

**SATURDAY, December 19<sup>th</sup>**

16h00 (Lancaster) **PRO POPULO**  
17h30 (Glen Walter) **P. Jean-Pierre Couillard** par Antonin & Micheline Dostie

**SUNDAY, December 20<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter) **Gerard & Laurent Marion** by Chantale Marion  
9h00 (Glen Nevis) **For the parishioners**  
11h00 (Lancaster) **Jacques Lapierre Sr.** by Deacon Rick & Cathie Jarvis



**TUESDAY, December 22<sup>nd</sup>**

8h30 (Glen Nevis) **For the parishioners**

**WEDNESDAY, December 23<sup>rd</sup>**

9h00 (Lancaster) **For the intentions of Melanie Nutarak** by F. Hasina

**THURSDAY, December 24<sup>th</sup>**

16h30 (Glen Nevis) **For the parishioners**  
18h00 (Lancaster) **For the intentions of Monica & Luis Trovador** par F. Hasina  
20h00 (Glen Walter) **Jeannine Loiselle** par Sr. Aline Bissonnette



**FRIDAY, December 25<sup>th</sup>**

***CHRISTMAS / JOUR DE NOËL***

**\*\*9:00 (Glen Walter) For the intentions of Ana Roman** by F. Hasina  
**11h00 (Lancaster) Isabella Carriere** by Melissa, Stephane & Mya  
**Glen Nevis – NO MASS**



**THE HOLY FAMILY OF JESUS, MARY & JOSEPH / LA SAINTE FAMILLE DE JÉSUS, MARIE ET JOSEPH**

**SATURDAY, December 26<sup>th</sup>**

16h00 (Lancaster) **PRO POPULO**  
17h30 (Glen Walter) **Gisele & Lyn Constantineau** par Antonin & Micheline Dostie

**SUNDAY, December 27<sup>th</sup>**

8h00 (Glen Walter) **Robert Legault** by Paul & Shannon Blanchard  
9h45 (Glen Nevis) **For the parishioners**  
11h00 (Lancaster) **For the intentions of Helen Wheesk** by F. Hasina

**\*\* December 29<sup>th</sup>, 30<sup>th</sup> and 31<sup>st</sup> NO MASSES / PAS DE MESSES**

**FRIDAY, January 1<sup>st</sup>**

8h00 (Glen Walter) **For the intentions of Daisy Nagle** by Fr. Hasina  
9h45 (Glen Nevis) **For the parishioners**  
11h00 (Lancaster) **In Thanksgiving** by Louise Marleau

**EPIPHANY OF THE LORD / ÉPIPHANIE DU SEIGNEUR**

**SATURDAY, January 2<sup>nd</sup>**

16h00 (Lancaster) **Parents défunts familles Desforges & Léger** par Louise Desforges  
17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

**SUNDAY, January 3<sup>rd</sup>**

8h00 (Glen Walter) **Christine, Ovila & Verna Samson** by Gerard & family  
9h45 (Glen Nevis) **For the parishioners**  
11h00 (Lancaster) **Kay MacDonald** by the estate

**TUESDAY, January 5<sup>th</sup>**

8h30 (Glen Nevis) **For the parishioners**



**WEDNESDAY, January 6<sup>th</sup>**

9h00 (Lancaster) **For the intentions of Harisoa Rasodmandimby** by Fr. Hasina

**THURSDAY, January 7<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter) **Adelard & Lucille Peloquin** par la succession

**FRIDAY, January 8<sup>th</sup>**

9h00 (Lancaster) **ADORATION**

9h30 (Lancaster) **John Corston** by Fr. Hasina

**BAPTISM OF THE LORD / BAPTÊME DU SEIGNEUR**

**SATURDAY, January 9<sup>th</sup>**

16h00 (Lancaster) **Rosemary Sinnoth** par Jean & Patricia Bougie

17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

**SUNDAY, January 10<sup>th</sup>**

8h00 (Glen Walter) **Jacques Lapierre Sr.** by Yvon & Elaine Delorme

9h45 (Glen Nevis) **For the parishioners**

11h00 (Lancaster) **Adrien Frenette** by Deacon Rick & Cathie Jarvis



**Christmas & New Year's message!**

Dear Parishioners of Precious Blood,  
Saint Joseph and St. Margaret of Scotland

*Gloria in excelsis Deo!*

*Heaven and earth rejoice because our Savior has come! Let us celebrate the presence of our Lord in our midst!*

*On this festive season, I take the opportunity to wish you all a Happy and Holy Christmas. May the New Born King bring you joy and happiness, health and protection, and may He pour his blessings upon you and your family.*

*Merry Christmas and Happy New Year!*

*Rev. Father Hasina Rakotoarisoa, pastor*

*Rev. Mr. Rick Jarvis, deacon*



**Message de Noël et la nouvelle année!**

Chers paroissiens et paroissiennes de Précieux-Sang, Saint-Joseph et Ste-Marguerite d'Écosse

*Gloria in Excelsis Deo!*

*Le ciel et la terre se réjouissent parce que notre Sauveur est enfin arrivé! Célébrons la présence de notre Seigneur au milieu de nous!*

*En cette période des fêtes, j'en profite pour vous souhaiter un joyeux et Saint Noël. Que le Roi nouveau-né vous apporte la joie et le bonheur, la santé et la protection, et qu'il verse ses bénédictions sur vous et votre famille.*

*Joyeux Noël et Bonne Année!*

*Père Hasina Rakotoarisoa, curé*

*Rév. M. Rick Jarvis, diacre*

*Precious Blood, Saint Joseph and St. Margaret of Scotland Parishes*

*Rev. Hasina Rakotoarisoa – pastor / curé*

*Rev. Mr. Rick Jarvis – deacon / diacre*

**OFFICE**

18318 County Road 2

Cornwall, ON. K6H 5R5

Tel: 613.931.1424 - Fax: 613.931.2428

**preciousblood@bell.net**

**OFFICE HOURS**

Tuesday, Wednesday, Thursday

9am to 4pm

Web site: **www.preciousbloodparish.ca**

**saintjoseph@bell.net**



A lot of questions have been asked about my background,  
so here is a brief introduction of myself.

My name is Hasina Rakotoarisoa, and I am originally from Madagascar, an Island in the East coast of Africa, in the Indian Ocean. I am the third child of six and have four brothers and one sister which is the youngest. My parents, three of my brothers and my sister and their families still live in Madagascar, my eldest brother and his family live in France. I have twelve nieces and nephews and two grandnieces.

I came to Canada in 2008 and was ordained priest in 2009 in Madagascar. Before working at Precious Blood, St Joseph's and St Margaret of Scotland Parishes as a Pastor on August 1<sup>st</sup>, 2020, I worked with the Indigenous People in Ottawa. My ministry focused on healing and reconciliation between the church and the First Nations in Canada. I gave workshops, conferences, trainings and retreats to different groups, individuals and churches. I also lead prayers and worships.

As a priest, I studied Canon law, also known as the Law of the Church and received my Masters and Doctorate Degrees in that field. I spent a few summers in the past years working in the Ecclesiastical Tribunal of the Archdiocese of Vancouver and Halifax.

More of my biography will appear in an article that will be published in the January 2021 issue of "The Neighbours of Glen Walter" magazine. Thank you.

*Father Hasina Rakotoarisoa*

---

Beaucoup de paroissiens se posent des questions sur notre pasteur  
alors voici un peu d'information.

Je m'appelle Hasina Rakotoarisoa et je suis originaire de Madagascar, une île de la côte est de l'Afrique, dans l'Océan Indien. Je suis le troisième enfant de six et j'ai quatre frères et une sœur qui est la plus jeune. Mes parents, trois de mes frères et ma sœur et leurs familles vivent toujours à Madagascar, tandis que mon frère aîné et sa famille vivent en France. J'ai douze neveux et nièces et deux petites-nièces.

Je suis arrivé au Canada en 2008 et ordonné prêtre en 2009 en Madagascar. Avant d'être nommé comme Pasteur aux paroisses Précieux Sang, St Joseph et St Marguerite d'Ecosse, le 1<sup>er</sup> août, 2020, j'ai travaillé avec les peuples autochtones à Ottawa. Mon ministère s'est concentré sur la guérison et la réconciliation entre l'Église et les peuples des Premières Nations au Canada. J'ai donné des ateliers, des conférences, des formations et des retraites à différents groupes, individus et églises. J'ai dirigé également des prières et des cultes.

Comme prêtre, j'ai étudié le Droit Canonique, également connu sous le nom de Loi de l'Église Catholique. J'ai obtenu mes diplômes de Maîtrise et de Doctorat dans ce domaine et j'ai passé quelques étés à travailler aux Tribunaux Ecclésiastiques des Archdiocèses de Vancouver et Halifax.

Un article sur ma biographie plus complète sera publié dans la prochaine publication de "The Neighbours of Glen Walter" en janvier 2021. Merçi.

*Père Hasina Rakotoarisoa*